
 
 
 
 
 

O B E C   S Ú Ľ O V – H R A D N Á 

Súľov-Hradná 65, 013 52 Súľov-Hradná 
 

ZÁPISNICA Č. 7/2024 

 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného dňa 11. decembra 2024 

o 18:00 hod. v KD Hradná.  

 

Starosta obce:  Ing. Jaroslav Bušfy 

Poslanci OZ:  Ing. Jaroslav Búšfy, Ing. Tomáš Šefara, Mgr. Katarína Ďurcová, Mgr. 

Anna Ďurajková, Ing. Ľubomír Baláž, Júlia Harvančíková Dis. 

Neprítomný poslanec:    Ing. arch. Andrej Smatana (prítomný od bodu 16.) 

Zamestnanci OcÚ:     Natália Fanová 

Hlavný kontrolór obce:  Bc. Jozefína Šípková  

Hostia:  podľa prezenčnej listiny  

 

K bodu 1: 

Otvorenie 
Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce,  

Ing. Jaroslav Bušfy. Privítal všetkých prítomných poslancov a hostí.  

 Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, skonštatoval, že zasadnutie je zvolané v súlade  

so zákonom číslo 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v platnom znení. Z celkového počtu  

7 poslancov sú prítomní 6 poslanci, čím bolo OZ uznášaniaschopné.  

 

K bodu  2: 

Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  
 Za zapisovateľa určil starosta obce, Ing. Jaroslav Bušfy, pracovníka obecného úradu  

Ing. Michal Ballay, PhD.,LL.M., za overovateľov zápisnice poslancov obecného zastupiteľstva 

Ing. Ľubomír Baláž a Júlia Kamasová Dis.. 

 

Uznesenie č. 62/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 

schvaľuje  

• zapisovateľa zápisnice: Ing. Michal Ballay, PhD.,LL.M 

• overovateľov zápisnice: Ing. Ľubomír Baláž, Ing. Jaroslav Búšfy 

 
Prítomní poslanci OZ (menovite):  6 poslanci - Ing. Jaroslav Búšfy, Ing. Tomáš 

Šefara, Mgr. Katarína Ďurcová, Mgr. Anna 
Ďurajková, Ing. Ľubomír Baláž, Júlia 
Harvančíková Dis. 

 
Hlasovali    za (menovite):  6 poslanci - Ing. Jaroslav Búšfy, Ing. Tomáš 

Šefara,Mgr. Katarína Ďurcová, Mgr. Anna 
Ďurajková, Ing. Ľubomír Baláž, Júlia 
Harvančíková Dis. 

                   proti (menovite): 0 poslanecov 
       zdržali sa (menovite):  0 poslancov 
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K bodu 3:  

Schválenie programu zasadnutia  
Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, oboznámil poslancov OZ s návrhom programu 

zasadnutia:  

1. Otvorenie 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu zasadnutia 

4. Kontrola uznesení  

5. Návrh VZN č. 1/2024 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne 

odpady a drobné stavebné odpady 

6. Návrh VZN č. 2/2024 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa a 

žiaka v školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Súľov-

Hradná 

7. Žiadosť o predĺženie nájmu prevádzky Zmrzlina – schválenie 

8. Žiadosť o predĺženie nájmu prevádzky Kozmetika – schválenie 

9. Dofinancovanie originálnych kompetencií  

10. Rozpočtové opatrenie č. 8/2024 – schválenie 

11. Príkaz starostu obce na vykonanie inventarizácie dlhodobého a   krátkodobého 

hmotného majetku obce k 31. 12. 2024 

12. Čerpanie RF 

13. Návrh rozpočtu Obce Súľov-Hradná na roky 2025 – 2027 

a) Stanovisko hlavnej kontrolórky obce Súľov-Hradná k Návrhu rozpočtu obce 

Súľov-Hradná na rok 2025 

b) Návrh rozpočtu obce na rok 2025 – schválenie 

c) Návrh rozpočtu obce na roky 2026 – 2027 – na vedomie 

14. Návrh plánu činnosti hlavnej kontrolórky Obce Súľov-Hradná na I. polrok 2025 

15. Rôzne 

16. Diskusia 

17. Schválenie uznesení 

18. Záver 

 

Uznesenie č. 63/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 

schvaľuje program svojho zasadnutia dňa 11.12.2024 

 

Prítomní poslanci OZ (menovite):  6 poslanci - Ing. Jaroslav Búšfy, Ing. Tomáš 
Šefara, Mgr. Katarína Ďurcová, Mgr. Anna 
Ďurajková, Ing. Ľubomír Baláž, Júlia 
Harvančíková Dis. 

 
Hlasovali    za (menovite):  6 poslanci - Ing. Jaroslav Búšfy, Ing. Tomáš 

Šefara,Mgr. Katarína Ďurcová, Mgr. Anna 
Ďurajková, Ing. Ľubomír Baláž, Júlia 
Harvančíková Dis. 

                   proti (menovite): 0 poslanecov 
       zdržali sa (menovite):  0 poslancov 
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K bodu 4: 

Kontrola uznesení 

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, predstavil poslancom obecného zastupiteľstva 

aktuálny stav realizácie uznesení č. 48 až 61/2024, pričom sa zameriaval najmä na 

hospodárenie s finančnými prostriedkami vyčlenenými z rezervného fondu. Na základe 

predložených informácií k uznesenia č. 48- 61/2024 konštatoval, že uznesenia prebiehajú, 

plnia sa a sú vykonávateľné.  

 

Uznesenie č. 64/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 

berie na vedomie  kontrolu uznesení za minulé obdobie. 
Prítomní poslanci OZ (menovite):  6 poslanci - Ing. Jaroslav Búšfy, Ing. Tomáš 

Šefara, Mgr. Katarína Ďurcová, Mgr. Anna 
Ďurajková, Ing. Ľubomír Baláž, Júlia 
Harvančíková Dis. 

 
Hlasovali    za (menovite):  6 poslanci - Ing. Jaroslav Búšfy, Ing. Tomáš 

Šefara,Mgr. Katarína Ďurcová, Mgr. Anna 
Ďurajková, Ing. Ľubomír Baláž, Júlia 
Harvančíková Dis. 

                   proti (menovite): 0 poslanecov 
       zdržali sa (menovite):  0 poslancov 

 

K bodu 5:  

Návrh VZN č. 1/2024 o miestnych daniach a miestnom poplatku za 

komunálne odpady a drobné stavebné odpady 
 

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, predstavil poslancom obecného zastupiteľstva 

návrh VZN č. 1/2024 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a 

drobné stavebné odpady.  

Mgr. Anna Ďurajková, predsedníčka finančná komisia, informovala o jednotlivých 

náležitostiach predmetného VZN č. 1/2024. Vzhľadom na súčasnú noveláciu zákona o 

odpadoch sa komisia musela stretnúť opakovane. Obec mala záujem optimalizovať systém 

nakladania s komunálnym odpadom v obci, to znamená, že výška poplatku by bola priamo 

úmerná množstvu vyprodukovaného odpadu, čo by malo viesť k zvýšeniu miery triedenia a 

celkového zníženia objemu odpadu smerujúceho na spracovanie. Vzhľadom na odklad 

účinnosti novej legislatívy v oblasti nakladania s odpadmi, ktorý nadobudne platnosť až v roku 

2027, sa poplatky za odpady pre rok 2025 nemenia a zostávajú na rovnakej úrovni ako v 

predchádzajúcom roku. To znamená, že výška poplatkov, ktoré platia občania za odpady, sa 

v porovnaní s rokom 2024 nezvyšuje. Ďalej informovala o stretnutí s pánom Ďurajkom, pričom 

vysvetlila význam ,,čítačiek“ na zberných nádobách, ktoré slúžia na monitorovanie 

vyprodukovaného odpadu v obci. V rámci získaných dát v roku 2025, môže dôjsť 

k optimalizácií systému nakladania s komunálnym odpadom v obci (napr. vývoz 1x za tri 

týždne a pod.). Informovala, že každá nehnuteľnosť obdrží zbernú nádobu. Pri ostatných 

poplatkoch sa vyjadrila, že došlo k navýšeniu poplatku za parkované. Uviedla, že pripomienky 

zo strany občanov boli dve. Obec tieto pripomienky obdržala elektronicky. Prvá pripomienka 

sa týka zmeny navrhované parkovania pri 10bytovej jednotke a 14bytovej jednotke, kde OZ 

navrhlo parkovné na 60 eur/rok, pripomienka navrhuje 120 eur/rok. Táto pripomienka bola 
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zapracovaná do VZN. Druhá pripomienka sa týka zmeny článku 14, odsekov 3 a 4. Výška 

mesačného poplatku za parkovaciu kartu na verejných priestranstvách bude stanovená na 10 

eur. Ďalej informovala o bezplatnom parkovaní počas pracovných hodín pre zamestnancov 

obecného úradu, Pošty, ZŠ a MŠ Súľov – Hradná.  

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, informovala o Mechanicky biologickej úprave 

(MBÚ), ktorá je určená predovšetkým na spracovanie zvyškového komunálneho odpadu a 

podobných odpadov, ktoré nie sú vhodné na kompostovanie či anaeróbnu digesciu, za účelom 

stabilizácie a zníženia objemu odpadu. Boli zaslané zmluvy s T+T, ktoré predmetné MBÚ už 

obsahujú, čím by došlo k navýšeniu poplatku za odpad o 20-30%. Vzhľadom k prechodovému 

obdobiu zákona o odpadoch k tomuto navýšeniu nedochádza.  

 

Poslanci OZ predmetný bod prediskutovali a pristúpili k hlasovaniu.  

 

Uznesenie č. 65/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 

schvaľuje VZN č. 1/2024 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a 

drobné stavebné odpady 

 
Prítomní poslanci OZ (menovite):  6 poslanci - Ing. Jaroslav Búšfy, Ing. Tomáš 

Šefara, Mgr. Katarína Ďurcová, Mgr. Anna 
Ďurajková, Ing. Ľubomír Baláž, Júlia 
Harvančíková Dis. 

 
Hlasovali    za (menovite):  6 poslanci - Ing. Jaroslav Búšfy, Ing. Tomáš 

Šefara,Mgr. Katarína Ďurcová, Mgr. Anna 
Ďurajková, Ing. Ľubomír Baláž, Júlia 
Harvančíková Dis. 

                   proti (menovite): 0 poslanecov 
       zdržali sa (menovite):  0 poslancov 
 

 

K bodu 6: 

Návrh VZN č. 2/2024 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na 

dieťa a žiaka v školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti 

obce Súľov-Hradná 

 
Ing. Jaroslav Bušfy, s starosta obce, predstavil poslancom obecného zastupiteľstva 

návrh VZN č. 2/2024 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa a žiaka v školských 

zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Súľov-Hradná. 

Mgr. Anna Ďurajková, predsedníčka finančná komisia, oboznámila s kľúčovými 

ustanoveniami nového, záväzného nariadenia, ktoré sa týka financovania materských škôl. 

Vzhľadom na to, že financovanie materských škôl bolo centralizované a prevzal ho štát, 

nariadenie explicitne definuje pôsobnosť a kompetencie školského klubu a školskej jedálne. 

Konkrétne, sme povinní mesačne zasielať dvanástinu z celkovej sumy určenej na prevádzku 

školskej jedálne priamo na účet školy.  

Ing. Jaroslav Bušfy, s starosta obce, doplnil a upresnil jednotlivé body všeobecne 

záväzného nariadenia vzhľadom k všeobecným zmenám.  

 

Poslanci OZ predmetný bod prediskutovali a pristúpili k hlasovaniu.  
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Uznesenie č. 66/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 

schvaľuje VZN č. 2/2024 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa a žiaka v 

školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Súľov-Hradná 

 
Prítomní poslanci OZ (menovite):  6 poslanci - Ing. Jaroslav Búšfy, Ing. Tomáš 

Šefara, Mgr. Katarína Ďurcová, Mgr. Anna 
Ďurajková, Ing. Ľubomír Baláž, Júlia 
Harvančíková Dis. 

 
Hlasovali    za (menovite):  6 poslanci - Ing. Jaroslav Búšfy, Ing. Tomáš 

Šefara,Mgr. Katarína Ďurcová, Mgr. Anna 
Ďurajková, Ing. Ľubomír Baláž, Júlia 
Harvančíková Dis. 

                   proti (menovite): 0 poslanecov 
       zdržali sa (menovite):  0 poslancov 
 

 

K bodu 7: 

Žiadosť o predĺženie nájmu prevádzky Zmrzlina  
 

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, prezentoval žiadosť o predĺženie nájmu prevádzky 

Zmrzlina.  

 

Poslanci OZ predmetný bod prediskutovali a pristúpili k hlasovaniu. 
 

Uznesenie č. 67/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 

schvaľuje Žiadosť o predĺženie nájmu prevádzky Zmrzlina  do 31.12.2025 

 
Prítomní poslanci OZ (menovite):  6 poslanci - Ing. Jaroslav Búšfy, Ing. Tomáš 

Šefara, Mgr. Katarína Ďurcová, Mgr. Anna 
Ďurajková, Ing. Ľubomír Baláž, Júlia 
Harvančíková Dis. 

 
Hlasovali    za (menovite):  6 poslanci - Ing. Jaroslav Búšfy, Ing. Tomáš 

Šefara,Mgr. Katarína Ďurcová, Mgr. Anna 
Ďurajková, Ing. Ľubomír Baláž, Júlia 
Harvančíková Dis. 

                   proti (menovite): 0 poslanecov 
       zdržali sa (menovite):  0 poslancov 

 

K bodu 8: 

Žiadosť o predĺženie nájmu prevádzky Kozmetika  
 

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, prezentoval žiadosť o predĺženie nájmu prevádzky 

Kozmetika. 

 

Poslanci OZ predmetný bod prediskutovali a pristúpili k hlasovaniu. 
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Uznesenie č. 68/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 

schvaľuje Žiadosť o predĺženie nájmu prevádzky Kozmetika do 31.12.2025. 
 
Prítomní poslanci OZ (menovite):  6 poslanci - Ing. Jaroslav Búšfy, Ing. Tomáš 

Šefara, Mgr. Katarína Ďurcová, Mgr. Anna 
Ďurajková, Ing. Ľubomír Baláž, Júlia 
Harvančíková Dis. 

 
Hlasovali    za (menovite):  6 poslanci - Ing. Jaroslav Búšfy, Ing. Tomáš 

Šefara,Mgr. Katarína Ďurcová, Mgr. Anna 
Ďurajková, Ing. Ľubomír Baláž, Júlia 
Harvančíková Dis. 

                   proti (menovite): 0 poslanecov 
       zdržali sa (menovite):  0 poslancov 
 
  

K bodu 9:  

Dofinancovanie originálnych kompetencií 

 
Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, informoval o dofinancovanie originálnych 

kompetencií ZŠ a MŠ Súľov – Hradná.  

Mgr. Anna Ďurajková, predsedníčka finančná komisia, informovala že sa zúčastnila 

stretnutia s pánom riaditeľom a pani účtovníčkou. Vo svojej podstate ide o dofinancovanie 

odmeny a odchodného, v celkovej sume 8 130,00 eur. Naša obec sa podieľa sumou 4 065,00 

eur. Rovnakou sumou sa bude podieľať aj obec Jablonové.  

 

Poslanci OZ predmetný bod prediskutovali a pristúpili k hlasovaniu. 

 
Uznesenie č. 69/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 

schvaľuje  dofinancovanie originálnych kompetencií ZŠ s MŠ Súľov-Hradná v hodnote 8 
130,00 EUR, na základe uznesenia č....... obce Jablonové, ktoré sa bude podieľať na 
spolufinancovaní uvedenej sumy  vo výške 4 065,00 EUR. 
 
 
Prítomní poslanci OZ (menovite):  6 poslanci - Ing. Jaroslav Búšfy, Ing. Tomáš 

Šefara, Mgr. Katarína Ďurcová, Mgr. Anna 
Ďurajková, Ing. Ľubomír Baláž, Júlia 
Harvančíková Dis. 

 
Hlasovali    za (menovite):  6 poslanci - Ing. Jaroslav Búšfy, Ing. Tomáš 

Šefara,Mgr. Katarína Ďurcová, Mgr. Anna 
Ďurajková, Ing. Ľubomír Baláž, Júlia 
Harvančíková Dis. 

                   proti (menovite): 0 poslanecov 
       zdržali sa (menovite):  0 poslancov 
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K bodu 10:  

Rozpočtové opatrenie č. 8/2024 

 
Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, informoval o rozpočtovom opatrení č. 8/2024.  

Mgr. Anna Ďurajková, predsedníčka finančná komisia, poukázala na jednotlivé položky 

v rámci rozpočtového opatrenia. Osobitnú pozornosť venovala nákupu elektromobilu Škody 

Eniaq pre potreby obecného úradu. Požiadala starostu obce o doplnenie.  

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, priblížil dôvody pre obmenu vozidlového parku 

obce. Existujúce vozidlo, Škoda Octavia, s nájazdom 274 000 kilometrov, dosahuje koniec 

svojej životnosti. Časté opravy a zvyšujúce sa náklady na údržbu tohto vozidla predstavujú pre 

obec značné finančné zaťaženie. S cieľom zabezpečiť dlhodobú a účinnú prevádzku 

obecného vozidla je nutná obmena. Po dôkladnom zvážení všetkých dostupných možností, sa 

obec rozhodla pre elektromobil Škoda Enyaq, vyrobený v roku 2022, s nájazdom približne 55 

000 kilometrov. Toto vozidlo predstavuje optimálny kompromis medzi vekom vozidla a jeho 

technickým stavom. Nízky nájazd kilometrov svedčí o relatívne nízkom opotrebovaní vozidla 

a zaručuje dlhú životnosť. Obstaranie elektromobilu je investíciou do budúcnosti obce.  

 

Poslanci OZ predmetný bod prediskutovali a pristúpili k hlasovaniu. 

 
Uznesenie č. 70/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 

schvaľuje  Rozpočtové opatrenie č. 8/2024.  
 
 
Prítomní poslanci OZ (menovite):  6 poslanci - Ing. Jaroslav Búšfy, Ing. Tomáš 

Šefara, Mgr. Katarína Ďurcová, Mgr. Anna 
Ďurajková, Ing. Ľubomír Baláž, Júlia 
Harvančíková Dis. 

 
Hlasovali    za (menovite):  6 poslanci - Ing. Jaroslav Búšfy, Ing. Tomáš 

Šefara,Mgr. Katarína Ďurcová, Mgr. Anna 
Ďurajková, Ing. Ľubomír Baláž, Júlia 
Harvančíková Dis. 

                   proti (menovite): 0 poslanecov 
       zdržali sa (menovite):  0 poslancov 

 

K bodu 11: 

Príkaz starostu obce na vykonanie inventarizácie dlhodobého a   

krátkodobého hmotného majetku obce k 31. 12. 2024 
 

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, informoval o vykonaní inventarizácie dlhodobého a   

krátkodobého hmotného majetku obce k 31. 12. 2024. Zdôraznil, že sa zvýšila frekvencia 

inventarizácie z doterajších dvoch rokov na každoročnú. Informoval o zložení inventarizačnej 

komisie:  

Predseda: Ing. Jaroslav Bušfy,  

Členovia: Bc. Jozefína Šípková, Ing. Jaroslav Búšfy 
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Ďalej informoval o predsedoch a členov ústredných inventarizačných komisií:  

Obec, obecnú úrad a stavebný úrad:  

Predseda: Ing. Ľubomír Baláž 

Členovia: Soňa Smatanová, Natália Fanová 

 

Miestne osvetové stredisko Súľov:  

Predseda: Mgr. Anna Ďurajková 

Členovia: Janka Feherváriová, Michal Smatana 

 

Kultúrny dom Hradná:  

Predseda: Ing. Jaroslav Bušfy 

Členovia: Viera Novosadová, Tatiána Šafarová 

 

Knižnica Súľov:  

Predseda: Ing. Tomáš Šafara 

Členovia: Ján Šafara, Ľuboša Klučiarová 

 

Dom smútku Súľov:  

Predseda: Soňa Smatanová  

Členovia: Michal Smatana, Ján Šafara 

 

Knižnica Hradná:  

Predseda: Júlia Harvančíková Dis. 
Členovia: Ľudmila Kamasová, Ing. Miroslava Kamasová 

 

Dom smútku Hradná:  

Predseda: Ing. Jaroslav Bušfy 

Členovia: Natália Fanová, Viera Novosadová 

 

DPZ Súľov:  

Predseda: Mgr. Katarína Ďurcová 

Členovia: Andrea Kamasová, Matej Hozdek 
 

DPZ Hradná:  

Predseda: Ing. arch. Andrej Smatana 

Členovia: Filip Bušfy, Michal Hollý 

 

Telovýchovná jednota Súľov:  

Predseda: Ing. Tomáš Šafara 

Členovia: Ing. Peter Bušfy, Mgr. Marek Ďurajka 

 

MŠ Súľov, Školská jedáleň Súľov a Školská jedáleň Jablonové:  

Predseda: Mgr. Katarína Ďurcová 

Členovia: Helena Hozdeková, Iveta Maceková 

 

Vyraďovacia komisia:  

Predseda: Ing. Jaroslav Bušfy 

Členovia: Natália Fanová, Bc. Jozefína Šipková 
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Likvidačná komisia:  

Predseda: Mgr. Katarína Ďurcová 

Členovia: Ing. Tomáš Šafara, Ing. Ľubomír Baláž 

 

Poslanci OZ predmetný bod prediskutovali a pristúpili k hlasovaniu. 

 

Uznesenie č. 71/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 

schvaľuje  Príkaz starostu na vykonanie inventarizácie dlhodobého a krátkodobého majetku 
obce k 31.12.2024 a určenie inventarizačnej komisie. 
 
Prítomní poslanci OZ (menovite):  6 poslanci - Ing. Jaroslav Búšfy, Ing. Tomáš 

Šefara, Mgr. Katarína Ďurcová, Mgr. Anna 
Ďurajková, Ing. Ľubomír Baláž, Júlia 
Harvančíková Dis. 

 
Hlasovali    za (menovite):  6 poslanci - Ing. Jaroslav Búšfy, Ing. Tomáš 

Šefara,Mgr. Katarína Ďurcová, Mgr. Anna 
Ďurajková, Ing. Ľubomír Baláž, Júlia 
Harvančíková Dis. 

                   proti (menovite): 0 poslanecov 
       zdržali sa (menovite):  0 poslancov 

 

K bodu 12: 

Čerpanie RF 
Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, informoval o použití prostriedkov z rezervného 

fondu vo výške 2 580,00 € a to na Územný plán obce S-H. 

 
Poslanci OZ predmetný bod prediskutovali a pristúpili k hlasovaniu. 

 
Uznesenie č. 72/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 

schvaľuje  schvaľuje použitie prostriedkov rezervného fondu na kapitálové výdavky v súlade 
s § 15 ods. 2. Zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o 
zmene a doplnení niektorých zákonov v z.n.p. vo výške 2 580,00 € a to na Územný plán obce 
S-H. 

Zostatok Rezervného fondu k 01.01.2024                                     149 227,92 
Návrh Použitie prostriedkov Rezervného fondu 
KV Bušovské                                                                                          - 7 500,00 
KV Jedľovník                                                                                          - 2 500,00 
KV Kamerový systém                                                                           - 2 500,00 
KV PD a zateplenie budovy TJ                                                          - 11 000,00 
KV KV rekonštrukcia cesty Súľov-Hradná                                       - 47 291,50  
KV rekonštrukcia Náučného chodníka                                              - 1 000,00 
KV zberný dvor  TKO                                                                             - 3 780,00 
KV  rekonštrukcia cesty Hradná                                                          - 2 040,00 
KV Územný plán obce                                                                         - 20 000,00 
KV Rekonštrukcia chodníkov KD Hradná                                         - 20 305,63 
KV TKO Realizácia stojiska na odpad pri kostole                              - 5 990,00 
KV Vytvorenie novej vetvy VH                                                             - 7 000,00 
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KV Rekonštrukcia starej hasičskej zbrojnice Hradná                        - 3 600,00 
Presun z BÚ na účet RF- prekrytie fin. prostriedkov medzi  
účtami z dôvodu čerpania úveru                                                     + 65 673,39  
Tvorba RF – prebytok hospodárenia R2023                                 + 74 201,64 
Zostatok Rezervného fondu k 17.10.2024                                      154 601,45 
Použitie prostriedkov Rezervného fondu 
KV Územný plán obce S-H                                                                  - 2 580,00 
Zostatok Rezervného fondu k 11.12.2024                                     152 021,45 
 
Prítomní poslanci OZ (menovite):  6 poslanci - Ing. Jaroslav Búšfy, Ing. Tomáš 

Šefara, Mgr. Katarína Ďurcová, Mgr. Anna 
Ďurajková, Ing. Ľubomír Baláž, Júlia 
Harvančíková Dis. 

 
Hlasovali    za (menovite):  6 poslanci - Ing. Jaroslav Búšfy, Ing. Tomáš 

Šefara,Mgr. Katarína Ďurcová, Mgr. Anna 
Ďurajková, Ing. Ľubomír Baláž, Júlia 
Harvančíková Dis. 

                   proti (menovite): 0 poslanecov 
       zdržali sa (menovite):  0 poslancov 

 
Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, informoval o použití prostriedkov z rezervného 

fondu vo výške 3 580,54 € a to na Obstaranie kamerového systému ZŠ. 

 
Poslanci OZ predmetný bod prediskutovali a pristúpili k hlasovaniu. 

 
Uznesenie č. 73/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 

schvaľuje  použitie prostriedkov rezervného fondu na kapitálové výdavky v súlade s § 15 
ods. 2. Zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene 
a doplnení niektorých zákonov v z.n.p. vo výške 3 580,54 € a to na Obstaranie kamerového 
systému ZŠ. 
 

Zostatok Rezervného fondu k 01.01.2024                                     149 227,92 
Návrh Použitie prostriedkov Rezervného fondu 
KV Bušovské                                                                                          - 7 500,00 
KV Jedľovník                                                                                          - 2 500,00 
KV Kamerový systém                                                                           - 2 500,00 
KV PD a zateplenie budovy TJ                                                          - 11 000,00 
KV KV rekonštrukcia cesty Súľov-Hradná                                       - 47 291,50  
KV rekonštrukcia Náučného chodníka                                              - 1 000,00 
KV zberný dvor  TKO                                                                             - 3 780,00 
KV  rekonštrukcia cesty Hradná                                                          - 2 040,00 
KV Územný plán obce                                                                         - 20 000,00 
KV Rekonštrukcia chodníkov KD Hradná                                         - 20 305,63 
KV TKO Realizácia stojiska na odpad pri kostole                              - 5 990,00 
KV Vytvorenie novej vetvy VH                                                             - 7 000,00 
KV Rekonštrukcia starej hasičskej zbrojnice Hradná                        - 3 600,00 
Presun z BÚ na účet RF- prekrytie fin. prostriedkov medzi  
účtami z dôvodu čerpania úveru                                                     + 65 673,39  
Tvorba RF – prebytok hospodárenia R2023                                 + 74 201,64 
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Zostatok Rezervného fondu k 17.10.2024                                      154 601,45 
Použitie prostriedkov Rezervného fondu 
KV Územný plán obce S-H                                                                  - 2 580,00 
KV Obstaranie kamerového systému ZŠ                                          - 3 580,54 
Zostatok Rezervného fondu k 11.12.2024                                     148 440,91 
 
Prítomní poslanci OZ (menovite):  6 poslanci - Ing. Jaroslav Búšfy, Ing. Tomáš 

Šefara, Mgr. Katarína Ďurcová, Mgr. Anna 
Ďurajková, Ing. Ľubomír Baláž, Júlia 
Harvančíková Dis. 

 
Hlasovali    za (menovite):  6 poslanci - Ing. Jaroslav Búšfy, Ing. Tomáš 

Šefara,Mgr. Katarína Ďurcová, Mgr. Anna 
Ďurajková, Ing. Ľubomír Baláž, Júlia 
Harvančíková Dis. 

                   proti (menovite): 0 poslanecov 
       zdržali sa (menovite):  0 poslancov 

 

 
 Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, informoval o použití prostriedkov z rezervného 
fondu vo výške 1 950,00 € a to na vybudovanie wourkautového ihriska. 

 
Poslanci OZ predmetný bod prediskutovali a pristúpili k hlasovaniu. 

 
Uznesenie č. 74/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 

schvaľuje  schvaľuje použitie prostriedkov rezervného fondu na kapitálové výdavky v súlade 
s § 15 ods. 2. Zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o 
zmene a doplnení niektorých zákonov v z.n.p. vo výške 1 950,00 € a to na Vybudovanie 
wourkautového ihriska. 
 

Zostatok Rezervného fondu k 01.01.2024                                     149 227,92 
Návrh Použitie prostriedkov Rezervného fondu 
KV Bušovské                                                                                          - 7 500,00 
KV Jedľovník                                                                                          - 2 500,00 
KV Kamerový systém                                                                           - 2 500,00 
KV PD a zateplenie budovy TJ                                                          - 11 000,00 
KV KV rekonštrukcia cesty Súľov-Hradná                                       - 47 291,50  
KV rekonštrukcia Náučného chodníka                                              - 1 000,00 
KV zberný dvor  TKO                                                                             - 3 780,00 
KV  rekonštrukcia cesty Hradná                                                          - 2 040,00 
KV Územný plán obce                                                                         - 20 000,00 
KV Rekonštrukcia chodníkov KD Hradná                                         - 20 305,63 
KV TKO Realizácia stojiska na odpad pri kostole                              - 5 990,00 
KV Vytvorenie novej vetvy VH                                                             - 7 000,00 
KV Rekonštrukcia starej hasičskej zbrojnice Hradná                        - 3 600,00 
Presun z BÚ na účet RF- prekrytie fin. prostriedkov medzi  
účtami z dôvodu čerpania úveru                                                     + 65 673,39  
Tvorba RF – prebytok hospodárenia R2023                                 + 74 201,64 
Zostatok Rezervného fondu k 17.10.2024                                      154 601,45 
Použitie prostriedkov Rezervného fondu 
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KV Územný plán obce S-H                                                                  - 2 580,00 
KV Obstaranie kamerového systému ZŠ                                          - 3 580,54 
KV Vybudovanie wourkoutového ihriska                                         - 1 950,00 
Zostatok Rezervného fondu k 11.12.2024                                     146 490,91 
 
Prítomní poslanci OZ (menovite):  6 poslanci - Ing. Jaroslav Búšfy, Ing. Tomáš 

Šefara, Mgr. Katarína Ďurcová, Mgr. Anna 
Ďurajková, Ing. Ľubomír Baláž, Júlia 
Harvančíková Dis. 

 
Hlasovali    za (menovite):  6 poslanci - Ing. Jaroslav Búšfy, Ing. Tomáš 

Šefara,Mgr. Katarína Ďurcová, Mgr. Anna 
Ďurajková, Ing. Ľubomír Baláž, Júlia 
Harvančíková Dis. 

                   proti (menovite): 0 poslanecov 
       zdržali sa (menovite):  0 poslancov 

 
 Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, informoval o použití prostriedkov z rezervného 
fondu vo výške 1 609,39 € a to na Vytvorenie novej vetvy vo vodnom hospodárstve.. 

 
Poslanci OZ predmetný bod prediskutovali a pristúpili k hlasovaniu. 

 
Uznesenie č. 75/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 

schvaľuje  použitie prostriedkov rezervného fondu na kapitálové výdavky v súlade s § 15 ods. 
2. Zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a 
doplnení niektorých zákonov v z.n.p. vo výške 1 609,39 € a to na Vytvorenie novej vetvy vo 
vodnom hospodárstve. 
 

Zostatok Rezervného fondu k 01.01.2024                                     149 227,92 
Návrh Použitie prostriedkov Rezervného fondu 
KV Bušovské                                                                                          - 7 500,00 
KV Jedľovník                                                                                          - 2 500,00 
KV Kamerový systém                                                                           - 2 500,00 
KV PD a zateplenie budovy TJ                                                          - 11 000,00 
KV KV rekonštrukcia cesty Súľov-Hradná                                       - 47 291,50  
KV rekonštrukcia Náučného chodníka                                              - 1 000,00 
KV zberný dvor  TKO                                                                             - 3 780,00 
KV  rekonštrukcia cesty Hradná                                                          - 2 040,00 
KV Územný plán obce                                                                         - 20 000,00 
KV Rekonštrukcia chodníkov KD Hradná                                         - 20 300,00 
KV TKO Realizácia stojiska na odpad pri kostole                              - 5 990,00 
KV Vytvorenie novej vetvy VH                                                             - 7 000,00 
KV Rekonštrukcia starej hasičskej zbrojnice Hradná                        - 3 600,00 
Presun z BÚ na účet RF- prekrytie fin. prostriedkov medzi  
účtami z dôvodu čerpania úveru                                                     + 65 673,39  
Tvorba RF – prebytok hospodárenia R2023                                 + 74 201,64 
Zostatok Rezervného fondu k 17.10.2024                                      154 601,45 
Použitie prostriedkov Rezervného fondu 
KV Územný plán obce S-H                                                                  - 2 580,00 
KV Obstaranie kamerového systému ZŠ                                          - 3 580,54 
KV Vybudovanie wourkoutového ihriska                                         - 1 950,00 
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KV Vytvorenie novej vetvy                                                                  - 1 609,39 
Zostatok Rezervného fondu k 11.12.2024                                     144 881,52 
 
Prítomní poslanci OZ (menovite):  6 poslanci - Ing. Jaroslav Búšfy, Ing. Tomáš 

Šefara, Mgr. Katarína Ďurcová, Mgr. Anna 
Ďurajková, Ing. Ľubomír Baláž, Júlia 
Harvančíková Dis. 

 
Hlasovali    za (menovite):  6 poslanci - Ing. Jaroslav Búšfy, Ing. Tomáš 

Šefara,Mgr. Katarína Ďurcová, Mgr. Anna 
Ďurajková, Ing. Ľubomír Baláž, Júlia 
Harvančíková Dis. 

                   proti (menovite): 0 poslanecov 
       zdržali sa (menovite):  0 poslancov 

 
Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, informoval o použití prostriedkov z rezervného fondu vo 
výške 8 000,00 € a to na Kúpu elektromobilu značky Škoda Eniaq. 

 
Poslanci OZ predmetný bod prediskutovali a pristúpili k hlasovaniu. 

 
Uznesenie č. 76/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 

schvaľuje  použitie prostriedkov rezervného fondu na kapitálové výdavky v súlade s § 15 ods. 
2. Zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a 
doplnení niektorých zákonov v z.n.p. vo výške 8 000,00 € a to na Kúpu elektromobilu značky 
Škoda Eniaq.  
 

Zostatok Rezervného fondu k 01.01.2024                                     149 227,92 
Návrh Použitie prostriedkov Rezervného fondu 
KV Bušovské                                                                                          - 7 500,00 
KV Jedľovník                                                                                          - 2 500,00 
KV Kamerový systém                                                                           - 2 500,00 
KV PD a zateplenie budovy TJ                                                          - 11 000,00 
KV KV rekonštrukcia cesty Súľov-Hradná                                       - 47 291,50  
KV rekonštrukcia Náučného chodníka                                              - 1 000,00 
KV zberný dvor  TKO                                                                             - 3 780,00 
KV  rekonštrukcia cesty Hradná                                                          - 2 040,00 
KV Územný plán obce                                                                         - 20 000,00 
KV Rekonštrukcia chodníkov KD Hradná                                         - 20 300,00 
KV TKO Realizácia stojiska na odpad pri kostole                              - 5 990,00 
KV Vytvorenie novej vetvy VH                                                             - 7 000,00 
KV Rekonštrukcia starej hasičskej zbrojnice Hradná                        - 3 600,00 
Presun z BÚ na účet RF- prekrytie fin. prostriedkov medzi  
účtami z dôvodu čerpania úveru                                                     + 65 673,39  
Tvorba RF – prebytok hospodárenia R2023                                 + 74 201,64 
Zostatok Rezervného fondu k 17.10.2024                                      154 601,45 
Použitie prostriedkov Rezervného fondu 
KV Územný plán obce S-H                                                                  - 2 580,00 
KV Obstaranie kamerového systému ZŠ                                          - 3 580,54 
KV Vybudovanie wourkoutového ihriska                                         - 1 950,00 
KV Vytvorenie novej vetvy                                                                  - 1 609,39 
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KV Kúpa elektromobilu                                                                        - 8 000,00 
Zostatok Rezervného fondu k 11.12.2024                                    136 881,52 
 
Prítomní poslanci OZ (menovite):  6 poslanci - Ing. Jaroslav Búšfy, Ing. Tomáš 

Šefara, Mgr. Katarína Ďurcová, Mgr. Anna 
Ďurajková, Ing. Ľubomír Baláž, Júlia 
Harvančíková Dis. 

 
Hlasovali    za (menovite):  6 poslanci - Ing. Jaroslav Búšfy, Ing. Tomáš 

Šefara,Mgr. Katarína Ďurcová, Mgr. Anna 
Ďurajková, Ing. Ľubomír Baláž, Júlia 
Harvančíková Dis. 

                   proti (menovite): 0 poslanecov 
       zdržali sa (menovite):  0 poslancov 

 

K bodu 13: 

Návrh rozpočtu Obce Súľov-Hradná na roky 2025 – 2027 

a) Stanovisko hlavnej kontrolórky obce Súľov-Hradná k Návrhu 

rozpočtu obce Súľov-Hradná na rok 2025 

b) Návrh rozpočtu obce na rok 2025  

c) Návrh rozpočtu obce na roky 2026 – 2027  

 
Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, informoval o rozpočte Obce Súľov – Hradná na roky 

2025 – 2027.   

Mgr. Anna Ďurajková, predsedníčka finančná komisia, poukázala na jednotlivé položky 

rozpočtu obce na rok 2025, pričom zdôraznila, že k návrhu rozpočtu boli vznesené viaceré 

pripomienky. Podrobne sa vyjadrila k jednotlivým pripomienkam:  

a) Stredisko č. 13, ponížiť pri položke ,,tovary a služby“ sumu 4 410,00 eur  

na sumu 1 410,00 eur. Suma bola znížená o sumu 700,00 eur.  

b) Stredisko č. 33, ponížiť sumu 10 500,00 eur na sumu 6000,00 eur, vzhľadom 

na úsporu elektrickej energie. Sumu bola znížená o sumu 4 000,00 eur.  

c) Stredisko č. 37, ponížiť v položke ,,tovary a služby“ vo výške 9 200,00 eur  

na 6 000,00 eur z dôvodu inštalácie tepelného čerpadla a tým k zníženiu 

nákladov. Sumu bola znížená o sumu 1 000,00 eur. 

d) Stredisko č. 38 ponížiť v položke tovary a služby vo výške 14 280,00 eur  

na 3 000,00 eur z dôvodu získania finančných prostriedkov z externých zdrojov. 

Sumu bola znížená o sumu 1800,00 eur. Vysvetlila podstatu existujúcich 

krúžkov. Zdôraznila, že suma je plánovaná a celková suma sa môže líšiť 

vzhľadom na existenciu niektorých krúžkov.  

e) Stredisko č. 6 navýšiť položku ,,príprava projektovej dokumentácie“ z 0 eur na 

6 000,00 eur. Vysvetlila, že vzhľadom k tomu, že došlo k ušetreniu 7 500,00 eur 

na vyššie uvedených položkách. Suma 3 000,00 eur sa zapracovala  

do vodného hospodárstva – dávkovač chlóru ,,Vodojem Hradná“. Suma 

4 500,00 eur je určená na rekonštrukciu ,,Vodojemu Súľov“.  

f) Stredisko č. 10, znížiť položku ,,vybudovania parkovacích miest“ z 50 000,0 eur 

na sumu 0 eur. Vzhľadom k tomu, že vybudovanie parkovacích miest je v štádiu 

riešenia, je dôležité pokračovať a realizovať tento projekt.   

g) Stredisko č. 25 , znížiť položku ,,realizácia novej stavby Kompostárne“ zo sumy 

25 000,00 eur na sumu 15 000,00 eur. Spoluúčasť je 8% a zvyšné finančné 



15 
 

prostriedky sú určené v prípade neočakávaných výdavkov. V prípade ak sa 

nevyčerpajú, budú presunuté.  

h) Stredisko č. 43, znížiť položku ,, wourkautové ihrisko“ zo sumy 10 500,00 eur 

na sumu 0 eur. Vysvetlila potrebu predmetného ihriska a jeho dôležitosť pre 

obec.  

i) Vytvoriť položku ,,financovanie opráv turistických chodníkov“. Táto požiadavka 

nebola zapracovaná, nakoľko je schválený projekt ,,rekonštrukcia chodníkov“ 

vo výške 56 000,00 eur, kde je spoluúčasť cca. 5 000,00 eur.  

j) Vytvoriť položku ,,vybudovanie ohradenia a záchytných sieti na futbalovom 

ihrisku“. Táto položka nebola zapracovaná.  

Ďalej poukázala na rozpočet školy, ktorý je súčasťou . 

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, vyjadril poďakovanie finančnej komisie pri zostavení 

rozpočtu.  

Bc. Jozefína Šípková, hlavná kontrolórka, sa vyjadrila k návrhu rozpočtu a zdôraznila 

jeho náročnosť v súčasnom ekonomickom kontexte. Rozpočet sa prijímal ako vyrovnaný. 

V rozpočte je ďalej zohľadnená aj plánovaná vyššia DPH. Vyjadrila sa k financovaniu MŠ.  

 

Poslanci OZ predmetný bod prediskutovali a pristúpili k hlasovaniu. 

 

Uznesenie č. 77/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 

a) berie na vedomie  stanovisko hlavnej kontrolórky obce Súľov-Hradná k Návrhu 

rozpočtu obce Súľov-Hradná na rok 2025 

b) schvaľuje úpravu rozpočtu obce na rok 2025 a rozpočet Základnej školy 

s materskou školu Súľov - Hradná na rok 2025 

c) berie na vedomie viacročný rozpočet obce na roky 2026 – 2027 

 
Prítomní poslanci OZ (menovite):  6 poslanci - Ing. Jaroslav Búšfy, Ing. Tomáš 

Šefara, Mgr. Katarína Ďurcová, Mgr. Anna 
Ďurajková, Ing. Ľubomír Baláž, Júlia 
Harvančíková Dis. 

 
Hlasovali    za (menovite):  6 poslanci - Ing. Jaroslav Búšfy, Ing. Tomáš 

Šefara,Mgr. Katarína Ďurcová, Mgr. Anna 
Ďurajková, Ing. Ľubomír Baláž, Júlia 
Harvančíková Dis. 

                   proti (menovite): 0 poslanecov 
       zdržali sa (menovite):  0 poslancov 
 

K bodu 14: 

Návrh plánu činnosti hlavnej kontrolórky Obce Súľov-Hradná na I. 

polrok 2025 

 
Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, informoval o pláne činnosti hlavnej kontrolórky obce 

Súľov – Hradná na I. polrok 2025.  

 

Poslanci OZ predmetný bod prediskutovali a pristúpili k hlasovaniu. 
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Uznesenie č. 78/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 

schvaľuje Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky Obce Súľov-Hradná na I. polrok 2025 
 
Prítomní poslanci OZ (menovite):  6 poslanci - Ing. Jaroslav Búšfy, Ing. Tomáš 

Šefara, Mgr. Katarína Ďurcová, Mgr. Anna 
Ďurajková, Ing. Ľubomír Baláž, Júlia 
Harvančíková Dis. 

 
Hlasovali    za (menovite):  6 poslanci - Ing. Jaroslav Búšfy, Ing. Tomáš 

Šefara,Mgr. Katarína Ďurcová, Mgr. Anna 
Ďurajková, Ing. Ľubomír Baláž, Júlia 
Harvančíková Dis. 

                   proti (menovite): 0 poslanecov 
       zdržali sa (menovite):  0 poslancov 

 

K bodu 15: 

Rôzne  
 

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, poukázal na jednotlivé činnosti (zateplenie ihriska, 

rekonštrukcia strechy), ktoré v obci prebiehajú. V oblasti informačných technológií obec 

postupne zavádza širokopásmové pripojenie do domácností, čím zvyšuje kvalitu života 

občanov a podporuje digitálny rozvoj. Ďalej poukázal na modernizáciu systému reguláciu 

hladiny vody a jej ovládanie.   

 

K bodu 16: 

Diskusia  

 
p. Bušovský, občan, sa informoval ohľadom vývozu kuchynského oleja.  

 

Mgr. Katarína Ďurcová, poslankyňa, priblížila nový ekologický projekt, ktorý bude 

realizovaný priamo v škole. Konkrétne bude v areáli školy umiestnený špeciálny zberný 

kontajner, určený na zber použitých jedlých olejov a tukov. Týmto krokom sa škola aktívne 

zapojí do recyklácie a prispeje k ochrane životného prostredia. 

 

p. Bušovský, občan, sa vyjadril k vysporiadaní jednotlivých pozemkov pre workautové 

ihrisko ako aj pre ihrisko v časti Hradná. Nestotožňuje sa s umiestnením workautového ihriska, 

pričom poukázal aj na náročnosť údržby predmetného ihriska.  

 
Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, uviedol, že žiadosť na workautové ihrisko je podaná 

a priestor je vyhovujúci aj vzhľadom k tomu, že areál školy by sa mal v poobedňajších 

hodinách zatvoriť. Umiestnenie ihriska bolo konzultované aj so školou.  

 
p. Bušovský, občan, sa informoval u hlavnej kontrolórky, či sa realizovala kontrola 

uznesení a VZN za rok 2023.  

Bc. Jozefína Šípková, hlavná kontrolórka, sa vyjadrila, že kontrola je plánová a bude 

vykonaná v rámci plánu kontrolnej činnosti vo mesiaci február.  
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p. Bušovský, občan, sa ďalej informoval o podmienkach zverejňovania pozvánky 

o obecnom zastupiteľstve.  

Bc. Jozefína Šípková, hlavná kontrolórka, zodpovedala otázku p. Bušovského 

a vysvetlila mu podmienky vo vzťahu zvolávania obecného zastupiteľstva. 

 

 p. Bušovský, občan, sa informoval ohľadom zverejňovania dokumentov najmä o 

presnom dátume zverejnenia. Ďalej sa informoval ohľadom nákupu elektromobilu, poukázal 

na výhody a nevýhody týchto vozidiel. Ďalej sa informoval ohľadom rekonštrukcie turistických 

chodníkov.  Ďalej sa informoval ohľadom financovania krúžkov pre deti, a k jednotlivým bodom 

obecného zastupiteľstva.  

 

Poslanci obecného zastupiteľstva a starosta obce podrobne zodpovedali jednotlivé 

otázky p. Bušovského. V rámci konverzácie boli podrobne analyzované jednotlivé body 

programu obecného zastupiteľstva, ktoré boli predtým dôkladne prerokované a schválené 

formou uznesenia. Týmto spôsobom sa zabezpečilo, že pán Bušovský získal komplexný 

prehľad o aktuálnom rozhodovaní zastupiteľstva a o dôvodoch, ktoré viedli k prijatiu 

jednotlivých uznesení. V rámci diskusie boli opätovne prediskutované vyššie uvedené body, 

čo prinieslo hlbšie pochopenie jednotlivých bodov programu obecného zastupiteľstva.  

 

p. Nemček, sa informoval ohľadom vody v obci. Vo svojom podaní explicitne uviedol, 

že patrí medzi obyvateľov, ktorí sú dlhodobo negatívne ovplyvnení nedostatkom a niekedy 

vôbec bez tohto životne dôležitého zdroja. Kriticky zhodnotil nedostatočnú informovanosť o 

stave vody za posledné desaťročie a vyjadril znepokojenie nad aktuálnou, podľa jeho slov, 

alarmujúcou situáciou. Vyjadril znepokojenie nad kvalitou života v obci, ktorá je podľa jeho 

názoru negatívne ovplyvnená nedostatočnou a nepravidelnou dodávkou vody do domácností. 

Zdôraznil, že prístup k pitnej vode je základným ľudským právom a nevyhnutnou podmienkou 

pre zachovanie hygienických štandardov a bežného fungovania domácností. Kriticky sa 

vyjadril k nedostatočnej komunikácii zo strany obecného úradu a k absencii účinných opatrení 

na odstránenie tohto problému. 

 

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, podrobne vysvetlil celú záležitosť ohľadom vody. 

Detailne opísal technické zlyhania, ktoré viedli k prerušeniu distribúcie vody a ovplyvnili tak 

zásobovanie domácností. Svojim vystúpením sa snažil transparentne informovať obyvateľov 

o príčinách problému a o krokoch, ktoré obec prijala na jeho odstránenie. 

 

V rámci nedostatočných a nepravidelných dodávok vody do domácností sa zapojili 

ďalší občania, ktorí vyjadrovali svoj názor. Poslanci OZ a starosta obce, zodpovedali jednotlivé 

otázky občanov. Ďalej informovali o plánovaných aktivitách vo vzťahu k pitnej vody, ktoré bude 

obec v budúcnosti realizovať.   

 

p. Ďurajka, občan, zdôraznil, že taktiež patrí k občanom, ktorí majú problém s vodou. 

Kriticky zhodnotil odporúčanie, ktoré dostal od obecného zastupiteľstva tri roky späť. Ďalej sa 

vyjadril v kontexte pozitívnych aktivít v obci, konkrétne v oblasti mládežníckeho športu. 

Poukázal na vysokú účasť detí na futbalových tréningoch, ktoré sa konajú dvakrát týždenne, 

a zdôraznil tak význam tejto činnosti pre obec. Upozornil na znepokojujúci trend, ktorý v 

poslednom období zaznamenáva najmä na sociálnych sieťach. Z “jednej strany“, dochádza 

k opakovanému kráteniu rozpočtu a vytváraniu napätej a negatívnej atmosféry v obci Súľov – 

Hradná. Poukázal na krátenie jednotlivých položiek rozpočtu obce, ktoré boli predmetnom 

dnešného obecného zastupiteľstva a ktorým sa poslanci podrobne venovali a vysvetľovali.  
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V snahe získať komplexnejší pohľad na problematiku rozpočtu obce, preskúmal minulé 

zasadnutia obecného zastupiteľstva a zistil, že p. Bušovský v roku 2017 žiadal od obce dotáciu 

4 500,00 eur na základný chod futbalového klubu, pričom v tom čase poukázal, že na rozdiel 

od požiarnikov, futbalový klub neobržiava žiadne finančné prostriedky zo štátneho rozpočtu. 

Zdôraznil, že v rozpočte futbalového klubu na rok 2024 bola zahrnutá finančná injekcia  

vo výške 2 650 eur, ktorá bola určená na zabezpečenie základných prevádzkových nákladov 

klubu. Táto suma slúžila na pokrytie bežných výdavkov spojených s činnosťou klubu. Ďalej 

uviedol množstvo projektov v rámci ktorých sa obec zapája a zveľaďuje svoj majetok, pričom 

tieto aktivity sa priamo týkajú aj športu v obci. V závere vo svojom vystúpení poukázal na 

paradox súčasnej situácií v obci. Podľa jeho názoru je pre „politikov“ zvyčajne výhodnejšie 

zviditeľňovať problémy a nedostatky existujúceho systému, pretože to vytvára priestor pre 

sľuby zmien a zlepšení. V takomto napätí a neistote je ľahšie mobilizovať ľudí a získať ich 

podporu. Naopak, ak niečo funguje bez väčších problémov, je ťažšie nájsť argumenty pre 

zásadné zmeny a vzniká menší priestor pre vlastnú propagáciu. Vyzdvihol prácu obecného 

zastupiteľstva. Argumentoval, že súčasný stav vecí je funkčný a účinný a vyjadril 

presvedčenie, že v dlhodobom horizonte sa ukáže ako správny.  

 

Ing. Jaroslav Búšfy, poslanec, vyjadril poďakovanie pánovi Ďurajkovi za jeho nezištnú 

prácu s deťmi. Zdôraznil, že futbalový krúžok je príkladom toho, že aj vďaka osobnému 

nasadeniu a ochote venovať svoj voľný čas môžeme deťom ponúknuť hodnotné zážitky. Verí, 

že podobných príkladov bude pribúdať a že sa nájdu ďalší, ktorí sa budú chcieť podieľať na 

rozvoji našich detí. Vo svojej podstate, táto práca je dobrovoľná činnosť a každý si ju váži. 

Zároveň vyzval na podporu podobných aktivít, pretože investícia do detí je investíciou do 

budúcnosti. 

 

Ing. arch. Andrej Smatana, poslanec, vyjadril ľútosť nad tým, že pri verejnom 

poďakovaní iniciatívy „detských krúžkov“ neboli spomenutí všetci tí, ktorí sa na jej vzniku a 

počiatočnom rozvoji podieľali. Podľa jeho názoru, tí, ktorí prišli s touto myšlienkou, dali jej 

podobu a zabezpečili jej úspešný štart, sú nepochybne hodní uznania a vďaky. Je 

presvedčený, že by sme nemali zabúdať na tých, ktorí položili základy tohto projektu a že je 

nespravodlivé, ak sa väčšia pozornosť venuje len tým, ktorí v niečom pokračujú, zatiaľ čo 

zakladatelia a iniciátori zostávajú v tieni. 

 

Poslanci OZ sa kriticky ohradili voči vyjadreniu poslanca Ing. arch. Andreja Smatanu.  

 

Júlia Harvančíková Dis. poslankyňa, poukázala na začiatok obecného zastupiteľstva, 

pričom bola vznesená požiadavka, aby bol znížený rozpočet pre ľudí, ktorí vedú jednotlivé 

krúžky v obci.  

 

Ing. arch. Andrej Smatana, poslanec, sa stotožnil s názorom zníženia rozpočtu pre ľudí, 

ktorí v obci Súľov – Hradná vedú jednotlivé krúžky pre deti. Podľa jeho názoru je súčasný stav 

financovania týchto aktivít adekvátny a ďalšie navýšenie by nebolo opodstatnené. Ďalej 

poukázal na ďalšie položky rozpočtu.  

 

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, zdôraznil, že rozpočet je schválený a hutný. 

Vysvetlil jednotlivé náležitosti prijímania rozpočtu.  

 

p. Tvrdý, občan, sa informoval ohľadom parkovania v obci, pričom svoj záujem 

smeroval na vzorec výpočtu výšky poplatku, tj. 10 eur/mesiac.  
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Mgr. Anna Ďurajková, poslankyňa, opätovne vysvetlila situáciu parkovania v obci, 

vrátane parkovania pri bytovkách.  

 

Poslanci OZ, opätovne prediskutovali situáciu ohľadom parkovania v obci. Ďalej 

prediskutovali situáciu zdieľania oznamov občanom, či už prostredníctvom úradnej tabuli, 

prípadne web stránke obce. Ďalej predmetom diskusie bola projektová činnosť v obci.  

 

K bodu 17: 

Prijatie uznesení  
Poslanci OZ, prijali uznesenia OZ obce Súľov – Hradná zo dňa 11.12.2024, v KD Hradná.   

 

K bodu 18:  

Záver   
Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, sa na záver rokovania OZ poďakoval prítomným  

za účasť a ukončil zasadnutie OZ.  

 

 

Zapisovateľ: Ing. Michal Ballay, PhD., LL.M.  ........................................  

 

Overovatelia: 

 

Ing. Ľubomír Baláž 

 

 

........................................ 

 

 

 Júlia Harvančíková Dis   

  ........................................  

 

 

V Súľov – Hradná, dňa 17.12.2024 

 

 

                                                                                                             

.................................................. 

                                                                                                        Ing. Jaroslav Bušfy 

    starosta obce Súľov - Hradná        


